
jeg havde røget i 20-25 år indtil jeg for 2 år siden stopppede pga e-cigaretter. Jeg havde allerede 

prøvet quickmist, plastre, tyggegummi osv, og intet havde hjulpet. At i effektivt stopper salget af e-

cigaretter i danmark er intet mindre end en katastrofe. I kan have nok så mange mennesker der 

fortæller hvor farligt det er for børn osv, men faktum er at det har hjulpet rigtig mange. Tænk på 

hvor mange farer vi udsætter vores børn for daglig bare ved at træde ud af sengen. Bevares - lav da 

en lov om at man ikke må sælge til folk under 18, at flaskerne skal være mere børnesikret samt at 

der skal varedeklaration og advarsel på flaskerne, men det som i nu foreslår er simpelthen for 

meget. Jeg er overbevist om at rigtig mange ryger tilbage på cigaretterne da det er det eneste reelle 

alternativ. 

 

I kommer bare til kriminalisere os der så er nødsaget til at købe det i udlandet, hvor vi kan være 

endnu MINDRE sikre på hvad der er i produkterne 

 

fint med retningslinier, men det her er for meget. 

 

Jeg bønfalder jer - stop jer selv  
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